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Protokoll styrelsemöte Råcksta å vattenråd 

Datum: 06 december 2021 

Klockan: 19:00-20:30 

Plats: Digitalt möte via Teams 

Dagordning 

1. 

2. 

Mötets öppnande 

Närvarande 
- Mattias Abrahamsson 
- Sven Blomqvist 

Magnus Brandel 
- Vilhelm Jegerhjelm 

Lars Erik Johansson 
- Björn Hallberg 
- Tomas Hjorth 
- Beatrice Svensson Lindius 
- Carl Odelstierna (anslöt vid punkt 7) 
- Patrick Sjöberg (anslöt vid punkt 6) 

Lina Svensson 
Kort presentation av närvarande deltagare. 

3. Val av ordförande, sekreterare &justerare 
Ordförande: Vilhelm Jegerhjelm 

- Justerare: Sven Blomqvist 
- Sekreterare: Lina Svensson 

4. Godkännande av dagordning 
Fyra punkter under övriga frågor läggs till dagordningen. 
Dagordningen är godkänd med dessa tillägg. 

5. Senaste mötesprotokoll 

2021-12-06 

- Protokoll från senaste styrelsemöte (3 oktober 2021) redovisas av 
Beatrice S L. 
Inga synpunkter på föregående mötesprotokoll. 

- Ingen önskan om att se protokoll från konstituerande möte den 3 
oktober 2021. 



2021-12-06 

6. Planering 2022 

- Behov av årsmöte, förslagsvis i mars. Till detta tillfälle behövs en 
verksamhetsberättelse och en verksamhetsplan tas fram. 
Verksamhetsplanen bör innehålla planerade aktiviteter i förhållande 
till handlingsplan. 
Grupp som tar fram förslag till plan: Vilhelm J, Magnus B, Beatrice S 
L, Sven B. Arbetsgruppen planerar separat mötestid för detta arbete, 
och presenterar ett förslag till övriga styrelsen innan julledighet. 

- Handlingsplanen behöver färdigställas senast 31 december 2022 för 
rapportering i linje med villkor i LONA-ansökan. 
Förslag att arbete bedrivs i workshopformat under året. 

- Utöver satt handlingsplan kan ytterligare projekt komma att bli 
aktuella. 

- Att observera är att sista ansökningsdag för ansökningsdag för LONA
bidrag är 1 december även nästa år. 

- Det finns även möjlighet att söka LOVA-bidrag, eller göra ansökan 
direkt till Länsstyrelsen Oänk distribueras via email separat). 

7. Rapport från handlingsplansgruppen 
- Beatrice rapporterar från handlingsplansgruppen 
- Workshop och fältbesök tillsammans med konsulter från 

Ekologigruppen. Värdefulla kunskaper gjorda under tillfällen 
Besökte Åkers Sweden, guidning genom sjöarna vid Åkers Bergslag, 
besök hos Carl von Stockenström mot Länna bruk och Flättsjön. 
Konsulterna visades även området vid krutbruket. 

- Workshop 1 (måndag) för att ta fram åtgärder/synpunkter som 
behöver åtgärdas 

- Workshop 2 (tisdag). Många nya deltagare vilket gav nya 
infallsvinklar. 

- Samuel O gör sammanställning av material och sänder över till 
konsulterna. 

- Planerad tid för slutrapport för konslutprodukt i april 2022. 

Beslut: Det finns behållning att ta en avstämning med konsulterna för 
att undersöka deras första intryck. Handlingsplansgruppen genom 
Beatrice tar kontakt med konsulterna. 

8. Övriga frågor 
• Sven Blomqvist: Förslag på ny adjungerande styrelseledamot 
- Naturskyddsföreningen i Strängnäs hade möte den 3 november 2021. 

Jacob Groundstroem. som är intresserad av vattenfrågor har visat 
intresse för Råcksta å vattenråd. 
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• • 

Beslut: att Jacob blir adjungerande styrelseledamot och bjuds in till 
nästa styrelsemöte. 
Beslut: Beatrice bjuder in Jakob 

• Lars Erik Johansson: önskar information om sänkning av vattennivå. 
Mattias A ger kort presentation: det finns planer på att sänka 
vattennivå på Göksjön till normala nivåer, överenskommelse om 
vattensänkning finns på grund av den höga vattennivå som fanns 
våren 2021. 

- Ytterligare uppkomna frågor i diskussionen: Vilka planer har 
Länsstyrelsen för regleringen av vattnen i Råckstaåns 
avrinningsområde? Hur ser regleringsschemat ut för de olika 
dämningarna? Finns risk för parallella processer? Hur ska vi hantera 
uppkomna kristillstånd? 
Beslut: Det här blir en del av de sammanställning som 
ekologigruppen gör. 
Beslut: Magnus B tar frågan med samhällsbyggnadschef Strängnäs 
kommun för ansvarsfördelningen som ett första steg. 

• Beatrice: Utskick av årets mötesprotokoll · 
Underskrifter av årets protokoll kommer att göras innan jul. 

• Carl: Avgår från styrelsen 
Önskar fortsätta vara medlem, men har inte möjlighet att vara del av 
styrseln till följd av tidsbrist. 

Nästa möte 
Nästa möte blir den 10 januari 2022. 

10. Mötet avslutas 

~~, 
Ordförande 

Sven Blomqvist 
Justerare 

Sekreterare 


